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Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego 

OZK.0022.18.1.2025.KW/3 

Protokół Nr 61/2025 
z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 8 maja 2025 r. 
w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 9:04, zakończenie o godz. 9:56 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Stalowowolski – Janusz Zarzeczny 
 Wicestarosta Stalowowolski – Stanisław Sobieraj 
 Członkowie Zarządu: Aldona Bilska – Kokosińska, Leokadia Gugała, Grzegorz Idec 

Osoby z głosem doradczym: 

 Krzysztof Żminda – Sekretarz Powiatu 
 Iwona Kozioł – Skarbnik Powiatu (w zastępstwie Sylwia Żak, inspektor Wydziału Budżetu i Finansów) 
 Tomasz Wosk – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi  
 Paulina Miśko – Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Stalowowolskiego   

Osoby zaproszone: 

 Aleksandra Stróż – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu 
 Bożena Karlik – Naczelnik Wydziału Edukacji 
 Witold Tutak – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa  
 Tomasz Brymora – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli o rozstrzygnięciu otwartego 

konkursu ofert na realizację zadań publicznych z zakresu wsparcia działań na rzecz osób 
niepełnosprawnych dla organizacji pozarządowych działających na terenie Powiatu Stalowowolskiego. 

4. Opinia dotycząca sprzedaży ogrodzenia pochodzącego z rozbiórki przy drodze relacji Modliborzyce – 
Rzeczyca Długa. 

5. Opinia dotycząca sprzedaży ogrodzenia pochodzącego z rozbiórki przy drodze relacji Brandwica – 
Jastkowice. 

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie Dyrektora 
Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli do Wójta Gminy Bojanów z wnioskiem o wydanie 
zezwolenia na usunięcie drzew z działki będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego. 

7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na remont stropu pod 
wiatrołapem w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem sal 
lekcyjnych w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli dla Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej w celu oceny 
prac maturalnych z języka polskiego.  

9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem sal 
lekcyjnych w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli dla Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej  
w celu oceny prac maturalnych z języka angielskiego, matematyki i geografii.  

10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem sal 
lekcyjnych w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli dla Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej  
w celu oceny arkuszy z egzaminów ósmoklasisty z języka polskiego i matematyki. 
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11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla pana 
Damiana Rycerza dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli w związku z realizacją 
projektów mobilności zagranicznych uczniów i kadry szkół zawodowych realizowanych przez 
Konsorcjum Szkół Zawodowych. 

12. Wniosek Polskiego Związku Niewidomych Koło Powiatowe Stalowa Wola w sprawie przyznania 
dofinansowania na organizację uroczystości z okazji Międzynarodowego Dnia Niewidomego. 

13. Wniosek Prezesa Stowarzyszenia Kibiców Stali Stalowa Wola w sprawie przyznania dofinansowania 
na realizację zadania publicznego pn. „Zielono – Czarny Dzień Dziecka (Turniej Łączy nas Stal  
3 edycja)”. 

14. Wniosek Dziekana Wydziału Mechaniczno-Technologicznego Politechniki Rzeszowskiej w Stalowej 
Woli w sprawie wsparcia finansowego Międzynarodowej Konferencji Naukowej pn. „MaTeDaS 2025 
International Scientific Conference on Materials and Technologies for Defense ans Security” . 

15. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego  
na 2025 rok. 

16. Przyjęcie protokołu nr 60/2025 z dnia 28 kwietnia 2025 r. 
17. Wolne wnioski. 
18. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

         Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny otworzył 61. posiedzenie Zarządu Powiatu, następnie  
na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.   

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny wystąpił o zmianę porządku obrad i wprowadzenie punktu: 
„Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla pana Damiana 
Rycerza dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli w związku z realizacją projektów 
mobilności zagranicznych uczniów i kadry szkół zawodowych realizowanych przez Konsorcjum Szkół 
Zawodowych”. Starosta zaproponował aby wyżej wymieniony punkt został omówiony jako punkt nr 11 
porządku obrad a kolejne punkty ulegną przesunięciu. Następnie zarządził głosowanie za przyjęciem 
porządku obrad wraz z nowo wprowadzonym punktem: głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

      Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3. Informacja Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli o rozstrzygnięciu otwartego 
konkursu ofert na realizację zadań publicznych z zakresu wsparcia działań na rzecz osób 
niepełnosprawnych dla organizacji pozarządowych działających na terenie Powiatu Stalowowolskiego. 

Tomasz Brymora, Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli omówił 
informację dotyczącą rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych z zakresu 
wsparcia działań na rzecz osób niepełnosprawnych dla organizacji pozarządowych działających na terenie 
Powiatu Stalowowolskiego. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli 
dotyczącą rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert dla organizacji pozarządowych działających na terenie 
Powiatu Stalowowolskiego, na realizację zadań publicznych w zakresie wsparcia działań na rzecz osób 
niepełnosprawnych. 

Ad. 4. Opinia dotycząca sprzedaży ogrodzenia pochodzącego z rozbiórki przy drodze relacji Modliborzyce 
– Rzeczyca Długa. 

Aleksandra Stróż, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu poinformowała, że poprzedni właściciel 
wystąpił z wnioskiem do Zarządu Powiatu o zgodę na zakup ogrodzenia z działek  o nr ewidencyjnych 452/9  
i 452/7 położonych w obr. 0009 Rzeczyca Długa w gminie Radomyśl nad Sanem, które stały się własnością Powiatu 
na podstawie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej tj. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1008R 
Modliborzyce – Rzeczyca Długa w m. Rzeczyca Długa”. Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu wyjaśniła, 
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że jeżeli odzyskane elementy z rozbiórki nie zostaną odsprzedane poprzedniemu właścicielowi, trudno będzie 
znaleźć innych zainteresowanych nabywców i zostaną sprzedane po cenie złomu co jest nieekonomiczne. Dlatego 
najlepszym rozwiązaniem jest sprzedaż odzyskanych elementów ogrodzenia poprzedniemu właścicielowi. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu i wyraził zgodę na sprzedaż 
ogrodzenia z działek o nr ewidencyjnych 452/9 i 452/7 położonych w obr. 0009 Rzeczyca Długa w gminie Radomyśl 
nad Sanem pochodzącego z rozbiórki przy drodze relacji Modliborzyce – Rzeczyca Długa za kwotę 4 500 zł brutto. 

Ad. 5. Opinia dotycząca sprzedaży ogrodzenia pochodzącego z rozbiórki przy drodze relacji Brandwica – 
Jastkowice. 

Aleksandra Stróż, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu wyjaśniła, że poprzedni właściciel 
wystąpił z wnioskiem do Zarządu Powiatu o zgodę na zakup ogrodzenia kutego na podmurówce z cegły 
klinkierowej o długości 17 m, które stało się własnością Powiatu na podstawie decyzji o zezwoleniu na realizację 
inwestycji drogowej tj. rozbudowy drogi powiatowej nr 1020R Brandwica - Jastkowice. Naczelnik Wydziału 
Inwestycji i Mienia Powiatu poinformowała, że jeżeli odzyskane elementy z rozbiórki nie zostaną odsprzedane 
poprzedniemu właścicielowi, trudno będzie znaleźć innych zainteresowanych nabywców i zostaną  sprzedane  
po cenie złomu co jest nieekonomiczne. W związku z tym najlepszym rozwiązaniem jest sprzedaż odzyskanych 
elementów ogrodzenia poprzedniemu właścicielowi.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu i wyraził zgodę na sprzedaż 
ogrodzenia pochodzącego z rozbiórki przy drodze relacji Brandwica – Jastkowice za kwotę 7 500 zł brutto. 

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie Dyrektora 
Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli do Wójta Gminy Bojanów z wnioskiem o wydanie zezwolenia 
na usunięcie drzew z działki będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu poinformowała, że Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych 
w Stalowej Woli zwrócił się z wnioskiem o wyrażenie zgody na wystąpienie do Wójta Gminy Bojanów o wydanie 
zezwolenia na usunięcie pięciu drzew z działki o nr ewidencyjnym 15/2, obr. 0007 Stany w gminie Bojanów 
stanowiącej własność Powiatu Stalowowolskiego. Drzewa znajdują się w pasie drogowym drogi powiatowej  
nr 1030R Grębów- Stany, rosną na skarpie i są nachylone w stronę jezdni, stwarzając zagrożenie dla bezpieczeństwa 
ruchu drogowego. Powyższa zgoda jest niezbędna z uwagi na zapisy ustawy o samorządzie powiatowym oraz 
ustawy o ochronie przyrody, tj. usunięcie drzew może nastąpić po uzyskaniu zgody właściciela nieruchomości. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 61/339/2025 w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie Dyrektora 
Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli do Wójta Gminy Bojanów z wnioskiem o wydanie zezwolenia na usunięcie 
drzew z działki będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego. 

Ad. 7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na remont stropu pod 
wiatrołapem w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

Aleksandra Stróż, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu wyjaśniła, że Dyrektor Zespołu Szkół  
Nr 1 w Stalowej Woli zwróciła się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na remont stropu pod 
wiatrołapem budynku Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. Obecnie strop w pomieszczeniu znajdującym  
się bezpośrednio pod wiatrołapem jest podtrzymywany stemplami budowlanymi. Powiat zlecił wykonanie 
ekspertyzy, która wykazała, że stan techniczny stropu jest niezadowalający i należy dokonać napraw jego 
uszkodzonych elementów. Dodatkowo zalecono wymianę okładziny schodów zewnętrznych oraz wykonanie  
ich hydroizolacji. Szacunkowy koszt wykonania naprawy to około 30 000 zł brutto zgodnie z ofertą Wykonawcy. 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu poinformowała, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 pokryje koszty 
remontu z budżetu własnego jednostki.  
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Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 61/340/2025 w sprawie wyrażenia zgody na remont stropu pod 
wiatrołapem w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

Ad. 8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 
sal lekcyjnych w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli dla Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej w celu 
oceny prac maturalnych z języka polskiego. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu poinformowała, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1  
w Stalowej Woli zwróciła się z wnioskiem do Zarządu Powiatu o wyrażenie zgody na oddanie w najem pięciu 
sal lekcyjnych w dniach od 16 maja 2025 r. do 18 maja 2025 r. oraz od 23 maja 2025 r. do 25 maja 2025 r., 
w celu oceny prac maturalnych z języka polskiego. Odpłatność wyniesie 1 200 zł brutto za cały okres najmu. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 61/341/2025 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem sal 
lekcyjnych w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

Ad. 9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 
sal lekcyjnych w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli dla Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej 
w celu oceny prac maturalnych z języka angielskiego, matematyki i geografii. 

Aleksandra Stróż, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu wyjaśniła, że podobnie jak w wyżej 
omawianym punkcie Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego w Stalowej Woli zwrócił się z wnioskiem do Zarządu 
Powiatu o wyrażenie zgody na oddanie w najem sal lekcyjnych w terminach od 16 maja 2025 r. do 18 maja 2025 r., 
od 23 maja 2025 r. do 25 maja 2025 r. oraz  od 30 maja 2025 r. do 1 czerwca 2025 r., w celu oceny prac maturalnych 
z języka angielskiego, matematyki i geografii. Odpłatność wyniesie 6 000,00 zł brutto za cały okres najmu. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 61/342/2025 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem sal 
lekcyjnych w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli. 

Ad. 10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 
sal lekcyjnych w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli dla Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej 
w celu oceny arkuszy z egzaminów ósmoklasisty z języka polskiego i matematyki. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu poinformowała, że Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego 
w Stalowej Woli zwrócił się z wnioskiem do Zarządu Powiatu o wyrażenie zgody na oddanie w najem 18 sal 
lekcyjnych w terminach od 23 maja 2025 r. do 25 maja 2025 r. oraz 30 maja 2025 r. do 1 czerwca 2025 r., w celu 
oceny arkuszy z egzaminów ósmoklasisty z języka polskiego i matematyki. Odpłatność wyniesie 2 400,00 zł brutto 
za cały okres najmu. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 61/343/2025 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem sal 
lekcyjnych w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli. 

Ad. 11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla pana 
Damiana Rycerza dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli w związku z realizacją 
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projektów mobilności zagranicznych uczniów i kadry szkół zawodowych realizowanych przez 
Konsorcjum Szkół Zawodowych. 

Projekt uchwały omówiła Bożena Karlik, Naczelnik Wydziału Edukacji, następnie Starosta Stalowowolski 
Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 61/344/2025 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla pana 
Damiana Rycerza dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli w związku z realizacją projektów 
mobilności zagranicznych uczniów i kadry szkół zawodowych realizowanych przez Konsorcjum Szkół 
Zawodowych. 

Ad. 12. Wniosek Polskiego Związku Niewidomych Koło Powiatowe Stalowa Wola w sprawie przyznania 
dofinansowania na organizację uroczystości z okazji Międzynarodowego Dnia Niewidomego. 

Tomasz Wosk, Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 
poinformował, że Prezes Zarządu Polskiego Związku Niewidomych Koło Stalowa Wola zwraca się z wnioskiem  
w sprawie przyznania dofinansowania uroczystości z okazji Międzynarodowego Dnia Niewidomego. Wydarzenie 
to zostało zaplanowane na dzień 15 października 2025 r. i weźmie w nim udział około 45 członków Koła – osób 
niewidomych i słabowidzących z przewodnikami oraz zaproszeni goście. Spotkanie kulturalno-integracyjne 
odbędzie się w Restauracji „Słoneczna” w Stalowej Woli. Podczas uroczystości zostanie zaprezentowana m.in. 
twórczość osób z niepełnosprawnością wzroku, a także zostaną przekazane informacje na temat działalności 
Polskiego Związku Niewidomych i przysługujących prawach osobom niewidomym i słabowidzącym. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania? Żadne 
pytania nie zostały zadane. Następnie Starosta zarządził głosowanie za przyjęciem wniosku. Głosy: za – 5, 
przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Polskiego Związku Niewidomych Koło Powiatowe Stalowa 
Wola w sprawie przyznania dofinansowania na organizację uroczystości z okazji Międzynarodowego Dnia 
Niewidomego. Zarząd Powiatu i przyznał dofinansowanie w kwocie 2 100  zł brutto ze środków budżetu (dział 851, 
rozdz. 85195) Powiatu Stalowowolskiego na organizację uroczystości z przeznaczeniem na: 

- wynajem sali – 900 zł brutto  
- aranżację koncertu – 1 200 zł brutto. 

Ad.13. Wniosek Prezesa Stowarzyszenia Kibiców Stali Stalowa Wola w sprawie przyznania 
dofinansowania na realizację zadania publicznego pn. „Zielono – Czarny Dzień Dziecka (Turniej Łączy 
nas Stal 3 edycja)”. 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 
Tomasz Wosk wyjaśnił, że Prezes Zarządu Stowarzyszenia Kibiców Stali Stalowa Wola zwrócił się z wnioskiem 
w sprawie przyznania dofinansowania na realizację zadania publicznego pn. „Zielono – Czarny Dzień Dziecka 
(Turniej Łączy nas Stal 3 edycja)”. Impreza skierowana jest do najmłodszych mieszkańców powiatu 
stalowowolskiego i odbędzie się w dniu 31 maja 2025 r. na obiektach PCPN. W godzinach 8:00 – 13:00 
odbędzie się turniej piłkarski „Łączy nas Stal” dla dzieci ze wszystkich szkółek piłkarskich w naszym powiecie. 
W rozgrywkach wezmą udział 22 drużyny, każdy zawodnik otrzyma pamiątkowy medal. Po zakończeniu 
rozgrywek zaplanowano poczęstunek dla dzieci, a następnie w godzinach 14:00 – 16:00 Piknik z okazji Dnia 
Dziecka w Parku Miejskim. Wszelkie atrakcje dla dzieci (dmuchańce, wata cukrowa, malowanie twarzy, itp.) 
będą bezpłatne. Całkowity koszt zadania to kwota 16 000 zł.  

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie za przyjęciem wniosku. Głosy: za – 
5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Stowarzyszenia Kibiców Stali Stalowa Wola  
w sprawie przyznania dofinansowania na realizację zadania publicznego pn. „Zielono – Czarny Dzień Dziecka (Turniej 
Łączy nas Stal - 3 edycja)”.  Zarząd Powiatu przyznał dofinansowanie w kwocie 3 000 zł brutto, z przeznaczeniem 
na zakup medali (dział 926 Kultura fizyczna rozdz. 92605 Zadania w zakresie kultury fizycznej – Harmonogram Imprez 
Sportowych poz. 20 rezerwa). 
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Ad. 14. Wniosek Dziekana Wydziału Mechaniczno-Technologicznego Politechniki Rzeszowskiej  
w Stalowej Woli w sprawie wsparcia finansowego Międzynarodowej Konferencji Naukowej pn. „MaTeDaS 
2025 International Scientific Conference on Materials and Technologies for Defense ans Security” . 

Tomasz Wosk, Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami 
Pozarządowymi poinformował, że w dniu 16 kwietnia 2025 roku Dziekan Wydziału Mechaniczno-
Technologicznego dr hab. Inż. Andrzej Trytek, prof. PRz, zwrócił się z prośbą o wsparcie finansowe organizacji 
Międzynarodowej Konferencji Naukowej MaTeDaS 2025 International Scientific Conference on Materials and 
Technologies for Defense and Security, która odbędzie się w dniach 11–13 czerwca 2025 r. w Stalowej Woli. 
Konferencja stanowi kontynuację dotychczasowych inicjatyw naukowych organizowanych w Stalowej Woli, 
poświęconych nowoczesnym technologiom dla obronności i bezpieczeństwa. Edycja w 2025 roku zostanie 
dodatkowo wzbogacona o obchody jubileuszu 60-lecia kształcenia politechnicznego w naszym mieście. 
Naczelnik Wydziału wyjaśnił, że organizatorzy przewidują udział około 300–350 osób, w tym przedstawicieli 
uczelni wyższych z Polski, Czech i Słowacji, a także reprezentantów władz samorządowych, administracji 
rządowej oraz parlamentarzystów. Program konferencji obejmuje sesje referatowe oraz ekspozycje 
przygotowane przez firmy z sektora obronnego i współpracujących branż. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie za przyjęciem wniosku. Głosy: za – 
5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dziekana Wydziału Mechaniczno-Technologicznego 
Politechniki Rzeszowskiej w Stalowej Woli w sprawie wsparcia finansowego Międzynarodowej Konferencji Naukowej 
pn. „MaTeDaS 2025 International Scientific Conference on Materials and Technologies for Defense ans Security”. Zarząd 
Powiatu przyznał dofinansowanie w kwocie 1 000 zł brutto z budżetu Powiatu Stalowowolskiego 
z przeznaczeniem na zakup zestawów upominkowych dla uczestników konferencji. 

Ad.15. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Stalowowolskiego  na 2025 rok. 

Projekt uchwały omówiła Sylwia Żak, Inspektor Wydziału Budżetu i Finansów, następnie Starosta 
Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 61/345/2025 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego 
na 2025 rok. 

Ad. 16. Przyjęcie protokołu Nr 60/2025 z dnia 28 kwietnia 2025 r. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić uwagi 
dotyczące protokołu Nr 60/2025 z dnia 28 kwietnia 2025 r.? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone. Starosta zarządził 
głosowanie za przyjęciem protokołu. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Protokół Nr 60/2025 z dnia 28 kwietnia 2025 r. został przyjęty. 

Ad. 17. Wolne wnioski.   

Członek Zarządu Grzegorz Idec podziękował Staroście Stalowowolskiemu Januszowi Zarzecznemu oraz 
Wicestaroście Stanisławowi Sobierajowi za wsparcie uroczystości Obchodów Dnia Strażaka które odbyły się 4 maja 
2025 r., i które połączone były z przekazaniem pojazdów pożarniczych dla jednostek OSP Gminy Zaleszany.  

Następnie Witold Tutak, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa przedstawił Zarządowi 
stanowisko Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa w związku z prośbą z którą w imieniu radnego Jacka 
Jańca na posiedzeniu Zarządu w dniu 24 kwietnia 2025 r. wystąpił Grzegorz Idec. Członek Zarządu 
poinformował wówczas, że Radny w dniu 23 kwietnia 2025 r. na posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska, 
Rolnictwa i Leśnictwa zwrócił się z prośbą, aby w ramach funduszy Powiatu Stalowowolskiego wygospodarować 
stałą kwotę, którą można by przeznaczyć na imprezę o charakterze rolniczym, podczas corocznie organizowanych 
na terenie Gminy Bojanów „Dni miodu”. Edukacja w kierunku zdrowej żywności poprzez organizację konkurów 
miałaby na celu podniesienie świadomości na temat roli jaką odgrywa zdrowa żywność w życiu człowieka  
i funkcjonowaniu organizmu.  
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Członkowie Zarządu wspólnie postanowili, że postarają się wesprzeć każdą z gmin przy organizacji jednej  
z organizowanych przez te gminy sztandarowych imprez. 

Ad. 18. Zamknięcie posiedzenia.  

 Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

Protokołowała:   

Katarzyna Wilk - Mozgawa                                                                                                   

 

                               Janusz Zarzeczny 

 Starosta Stalowowolski 
 (podpisano bezpiecznym podpisem elektronicznym) 

 


